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SKRIFTLIG FRÅGA TILL STATSRÅD

Till miljöminister Karolina Skog (MP)

2017/18:949 Råttor som snabbt förökar sig

Under de senaste åren har reglerna för råttbekämpning ändrats, och vissa 
råttgifter har förbjudits. I stället uppmanas fastighetsägare att använda 
mekaniska fällor, vilket förorsakar problem vid bekämpningen. 

Häromveckan var jag i en förort till Stockholm. Där fanns fullt av välväxta 
råttor som sprang på gårdsplanerna mellan höghusen. Detta är inte rimligt och 
inte en värdig boendemiljö, i synnerhet som råttorna kan sprida smittor av olika 
slag samtidigt som de förorsakar gnagskador på alltifrån elledningar till 
vattenrör. Råttor har ju dessutom en osedvanligt hög förökningstakt där ett enda 
råttpar kan ge upphov till mellan 800 och 1 000 nya ungar per år. 

Med hänvisning till ovan vill jag fråga miljöminister Karolina Skog:

 

Vilka åtgärder har ministern för avsikt att vidta för att komma till rätta med den 
stora mängd råttor som sprider sig i våra städer och kring våra fastigheter?

………………………………………

Betty Malmberg (M)

Överlämnas enligt uppdrag

Anna Aspegren

Från Riksdagsförvaltningen
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Besvaras senast
2018-03-14 kl. 12.00


